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BETWEEN:

Angelina Marie Codina

Applicant

- and -

His Majesty the King

Respondent
	
	
ENTRE :

Angelina Marie Codina

Demanderesse

- et -

Sa Majesté le Roi

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to join two Court of Appeal for Ontario files in a single application for leave to appeal is granted. The motion to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for Ontario, Number C65015, 2019 ONCA 986, dated December 16, 2019 and 2020 ONCA 848, dated October 20, 2020 is dismissed.





Jamal J. took no part in the judgment.

	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d’appel de l’Ontario dans une seule demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête visant à accélérer la procédure de la demande d’autorisation d’appel est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C65015, 2019 ONCA 986, daté du 16 décembre 2019 et 2020 ONCA 848, daté du 20 octobre 2020, est rejetée.





Le juge Jamal n’a pas participé au jugement. 








J.S.C.C.
J.C.S.C. 
